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PROTOKÓŁ NR LX/2024 

Z LX SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 27 lutego 2024 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 7 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 14:00 – zakończyła o godz. 14:50 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady LX sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne : 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LIX sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał : 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok, 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2024 – 2028, 

c) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu, 

d) zmieniająca uchwałę Nr VIII/55/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Lipna oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, 

e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w 2024 roku” 

3. Sprawy różne i komunikaty. 
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4. Zamknięcie obrad LX sesji RM 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z LIX sesji RM 

 

Do protokołu z LIX sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LIX sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z LIX sesji RM.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z LIX sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2024 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 rok. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LX/418/2024 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2024 – 2028 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Lipna na lata 2024 – 2028 zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2024 – 2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024 – 2028.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LX/419/2024 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie projektu uchwały w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LX/420/2024 

jak w załączniku nr 4 

 

 



5 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

zmieniająca uchwałę Nr VIII/55/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Lipna oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych 

 

Renata Gołębiewska – Sekretarz Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr VIII/55/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Lipna oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych zgodnie z załącznikiem nr 5. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/55/2019 w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta 

Lipna oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

VIII/55/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miasta Lipna oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LX/421/2024 

jak w załączniku nr 5 

 

 

 

 

 

 

 



6 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w 2024 roku” 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w 2024 roku” zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2024 roku”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2024 roku”.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LX/422/2024 

jak w załączniku nr 6 

 

Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Wojciech Maciejewski – Ja tylko do Pana inżyniera mam taką prośbę, może już ostatnią, 

tak jak w tej piosence, ta ostatnia niedziela. Więc no nie wiadomo jeszcze, tak, ale no zbliża się 

do końca nasza kadencja, więc ostatnia taka prośba do Pana inżyniera. Ponieważ mamy nową, 

piękną ulicę, na którą Państwo nazwę się zgodzili, czyli Nad Mieniem. Nie mylić z Nad 

Niemnem, tak. To prosiłbym o dwa kosze, tam obok tych dwóch pięknych ławek, które też 
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prosiłem i stoją. Ale dużo, no nie oszukujmy się, młodzieży zostawia też tam takich różnych 

śmieci pełno. A te kosze na śmieci to by się naprawdę bardzo przydały, więc o to proszę. 

 

Radny Sebastian Lewandowski – Panie Burmistrzu, Panie inżynierze, nie wiem do kogo to 

pytanie, kto lepiej odpowie. Bo na Internecie znowu ruszyła afera z jedną ulicą, o której 

rozmawiamy na komisjach często. No niestety Radni dopiero, niektórzy Radni dopiero się 

dowiedzieli, że taka sprawa jest i że taki problem istnieje. Chciałbym żebyście wyjaśnili, jak to 

wygląda i co można z tym zrobić na ten moment. Dziękuję bardzo. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna – To może ja odpowiem. Zwyczajowo odpowiadamy 

na każde pytanie, staramy się odpowiedzieć. Ja osobiście się sam zaangażowałem i 

odpowiadałem za pośrednictwem rozmowy telefonicznej. Dzwoniłem do osób 

zainteresowanych i uprzedzałem jak sprawa wygląda. Sprawa wygląda mianowicie tak, że nie 

jesteśmy właścicielem tej drogi, właścicielem jest generalna dyrekcja. My wystąpiliśmy z 

pismem, zresztą to stosowne pismo, które żeśmy wystosowali do generalnej dyrekcji było też 

udostępnione wcześniej dla mieszkańców. Może nie dla tych, którzy rzeczywiście, którzy 

zaczęli ten problem na komunikatorze, takim jak Facebook upubliczniać. Ale mieszkańcy, 

którzy tam mieszkają takie pismo otrzymali. Oczywiście generalna dyrekcja podjęła działania 

z tym związane, bo wyraziła zgodę na to, żebyśmy tą ulicę przejęli. Są pewne procedury, które 

należy zrobić. Tutaj generalna dyrekcja zgłosiła, zleciła firmie, z którą ma podpisaną stosowną 

umowę, zleciła podział tych działek. I informowałem, że te działki muszą po tym podziale, po 

stosownym podziale muszą zostać przekazane do Starostwa Powiatowego, bo tutaj Starostwo 

Powiatowe reprezentuje Skarb Państwa. Oni nie mogą pokazać bezpośrednio dla samorządu, 

tylko na Skarb Państwa. I Starostwo wtedy taką ulicę przekaże dla samorządu gminnego. I cała 

sprawa tak wygląda. Prosiłem tylko o pewną wyrozumiałość, bo pewne rzeczy, już powiem tak 

kolokwialnie, piłka nie jest po naszej stronie, tylko po stronie w tej chwili jeszcze generalnej 

dyrekcji. Ja osobiście rozmawiałem w ubiegłym tygodniu, w czwartek albo w piątek z 

Dyrektorem generalnej dyrekcji. On mnie zapewniał, że stosowne dokumenty do Starostwa 

Powiatowego najpóźniej do połowy marca trafią. I to jest cała sprawa, do której chciałbym się 

odnieść. 

 

Radny Sebastian Lewandowski – To jeszcze dopytam, a co z doraźną naprawą takiej drogi? 

Czy jesteśmy w stanie inwestować w część [niesłyszalne]. 

 

Mariola Michalska – Skarbnik Miasta – Nie możemy. Możemy tylko inwestować czy 

dokonywać remonty na majątku własnym. To jest z wszystkim [niesłyszalne]. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna – Ale my zawsze powtarzamy, że jakakolwiek takich 

ulic w Lipnie to jeszcze kilka jest. I powiem, że kiedyś musiałem się naprawdę przed tym bardzo 

ostro bronić, bo byłem posądzony o to, że zrobiłem prywatną drogę tam, gdzie mieszka mój 

syn. To była równoległa droga, którą sobie mieszkańcy sami wyremontowali. A ja się 

tłumaczyłem z tego, że zleciliśmy roboty na ulicy Szczęśliwej. Absolutnie ta ulica jest w takim 

samym stanie, jak ulica Sportowa, jak jeszcze kilka ulic takich gruntowych w mieście Lipnie. 
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Radny Sebastian Lewandowski – To już na zakończenie. A z co z częścią miejską? Czy nie 

można by było tam troszeczkę to poprawić, jeżeli jest taka potrzeba? 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna – Jutro podjedziemy, zobaczymy. Bo ja dzisiaj też 

tam dzwoniłem do tego Pana i tam jeden z mieszkańców no starał się wyrównać. To w jakim 

jest, to będzie w jakim stanie, trudno mi powiedzieć. Jutro podjedziemy i zobaczymy w jakim 

jest stanie. Mówię, no tych ulic teraz o tej porze roku to zawsze jest. Jeszcze kilka takich, które 

rzeczywiście wymagają tego, żeby jakąś tam na nich naprawę robić i korektę. Czasami nie jest 

to jeszcze odpowiednia. Tak samo jak nie jest odpowiednia, tutaj Państwo pytali jeszcze przed 

sesją, w sprawie naprawy tych wszystkich ubytków i dziur na terenie miasta Lipna. Ale to 

jeszcze nie jest taki pora, żebyśmy rzeczywiście to robili, bo to jest wyrzucanie pieniędzy. 

 

Radny Jakub Klaban – Ja jeszcze mam pytanie do Pana Burmistrza. Bo mam wiele pytań 

odnośnie boiska, które powstało i wiele zapytań pytają po prostu mnie mieszkańcy, kiedy 

będzie otwarte. Bo ja również z racji tego, że piastuję jeszcze tą funkcję Radnego, ale 

[niesłyszalne]. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Myślę, że do połowy kwietnia otworzymy. Ja 

powiem tak, będziemy mieli pozwolenie na użytkowanie i wszystkie formalności dopięte, to 

zrobimy to rzeczywiście, bo tych boisk kilka jest. 

 

Radny Jakub Klaban – Bo chciałem właśnie tam sprostować, żeby mieszkańcy wiedzieli, że po 

prostu to jest oddane (...) 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Nie będziemy zamykać, będziemy rzeczywiście 

udostępniać. Ale tak samo jest z boiskami, jak tutaj Pani Radna na pewno chce zapytać o 

piachogrę, prawda? 

 

Radny Jakub Klaban – Jeszcze jedno pytanko.[niesłyszalne] No właśnie dlatego, żeby nie 

uszkodzili. A mówię, tych pytań jest bardzo dużo i tak nie wiem, co odpowiedzieć. Czyli 

przyjmujemy, że do połowy kwietnia. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Tak zażartowałem, że do połowy. Zostaną ustawione 

stosowne tablice, bo muszą też być regulaminy i tak dalej. 

 

Radny Jakub Klaban – Fajnie by było, jakby się to wydarzyło w marcu. Jakby jest ciepło, a w 

marcu to by mogło być fajnie, nawet końcówka marca. To by było fajne wydarzenie. Jeszcze 

jedno pytanie mam do Pana Roberta Kapuścińskiego, odnośnie tego podjazdu przy szkole nr 2. 

Bo jest naprawdę bardzo potrzebne, od frontu po prostu z tymi dzieciakami wjeżdżam wózkami 

jak wiecie. Po prostu no, nie powinno się tak wjeżdżać. Bo mamy od drugiej strony, jest ten 

wjazd oczywiście, ale jednak od tego frontu jak wchodzimy do parku, no byśmy musieli na 

około otwierać cały czas tą boczną. No bym bardzo prosił, żeby też się udało to zrealizować. 

Rynna, jeszcze tu słyszę mi Radny Paweł Maciejewski mówi, że rynna jeszcze leci. A jeszcze 
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jedno pytanie do Burmistrza Miasta Lipna. Ta ulica Krótka, przebudowa, o której tu było 

wspominane, to też bym chciał jeszcze doprecyzować. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Pani Turska bardzo o to zabiegała i rzeczywiście się 

do tego bardzo nam zależało na tym, żeby się przychylić. I to co dzisiaj żeśmy czytali i 

mówiłem. 

 

Radna Anna Sawicka-Borkowicz – No nie wiem skąd Burmistrz wiedział, że ja o tę piachogrę 

chciałam zapytać. No bo, no wiecie, tam nie ma siatki, tak jak tu u Kuby i już jest ciepło i już 

tam wszyscy są, całe Lipno. No bo tam jest po prostu fajnie. Zrobiła się wiosna w lutym, więc 

po prostu całe Lipno tam chodzi. Ale ja mam tylko takie pytanie, bo się mnie pytają tam ludzie, 

czy coś jeszcze będzie, że może trawy by nasadzić. Ja już tu słyszę, że niektórzy, którzy będą 

kandydować teraz na Radnych, to już tam planują lampy postawić i różne takie rzeczy. Czy 

możemy usłyszeć, co tam jest już zaplanowane? No bo część rzeczy jest już zaplanowana, tak? 

Jeśli chodzi o energetykę, o tam był pisany chyba jakiś już projekt, coś tam było, coś tam się 

działo. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ja powiem, odpowiem Pani Radnej tak, że wiem, że 

to był Pani pomysł, pod którym rzeczywiście się dwoma rękami żeśmy podpisywali. Znam 

plany Pani Radnej na przyszłość, że nawet jeżeli gorąco w to wierzę, że na pewno byłaby Radną 

z tego okręgu wyborczego po tym, co rzeczywiście udało nam się tam zrobić. No wybrała sobie 

inną ścieżkę swojej kariery, ale gorąco wierzę, że będziemy dalej współpracować. I Piachogra 

pozostanie dalej takim miejscem, gdzie rzeczywiście zawsze będziemy mogli wskazywać, że 

to jest naprawdę bardzo fajne miejsce. 

 

Radny Jerzy Ożdżyński - Ja tutaj idąc tropem Pana Przewodniczącego Maciejewskiego, ja bym 

wspomniał również odnośnie tych koszy na ulicy Mickiewicza. Teraz tam powstały fajne trzy 

ławeczki koło budynków X-Budu, tak. I ludzie też czasami tam rzucają niezbędne rzeczy, 

wychodząc nawet żabki tam, prawda, z jakichś innych sklepików. I również chciałbym tutaj do 

Pana inżyniera bym się zgłosił, żeby jakieś tam kosze, prawda, czy tam u góry dalej. Bo jeśli 

chodzi o ulicę Mickiewicza, to nie ma jakichś tam, prawda, koszy, żeby jakiś przechodzień 

sobie mógł rzucić jakieś buteleczkę, czy jakiś papierek, prawda. Bo tam jest naprawdę 

makabryczna sprawa. Zresztą kiedyś z Panem inżynierem żeśmy obchodzili tę ulicę, także ten 

problem jest. Także bardzo bym prosił również, jakby to było możliwe, tak. Zresztą mówię, to 

jest problem w całym mieście, tak, jeśli chodzi o te kosze. Nie wiem, czy oni tam biorą te kosze, 

czy zabierają, prawda. Czy ktoś sobie przywłaszcza to, jak tam PUK to w jakiś sposób 

uzupełnia. Ale mówię, bardzo bym prosił o jakieś tam uzupełnienie tego wszystkiego, tak. Bo 

to jest mówię, problem nie tylko ulicy Mickiewicza, ale to jest problem całego miasta. Tak mi 

się wydaje bynajmniej, bo chodząc po mieście, to ja to widzę, tak. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Szanowni Państwo, nie będziemy ukrywać, że 

jesteśmy tutaj w przedbiegu kampanii wyborczej. Osoby już pewne, które będą się ubiegać, 

określiły się. Niektóre zamieściły swoje programy na różnych komunikatorach. Ja też 

chciałbym po prostu, bo mówię, nie będę zadawał pytań do osób, które po prostu będą osobami 
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takimi, które dopiero zaczynają karierę jakąś taką samorządowo-polityczną. Ale też wiele osób 

tutaj z Państwa się zdeklarowało, określiło. Czytałem te wasze programy, bo byłem bardzo 

ciekawy, co jeszcze powinniśmy zrobić. I mam takie kilka pytań teraz dzisiaj. Ale zanim zadam 

te pytanie konkretnym osobom, to chciałbym się jeszcze do jednej kwestii odnieść. Bo moja 

poprzedniczka też się określiła, że będzie ubiegała się o urząd Burmistrza Miasta Lipna. I na 

tym komunikatorze udało mi się tam przeczytać taką informację, że poprzedniczka odchodząc 

z tego urzędu w 2014 roku zostawiła bardzo dobre wrażenie i bardzo dużo pieniędzy. Jeżeli 

chodzi o wrażenie, pozostawiam to mieszkańcom miasta Lipno. Nie będę się wypowiadał czy 

było to dobre, czy złe wrażenie. Ale jeżeli o pieniądze, to rzeczywiście muszę się do tego 

odnieść. Bo ja sobie przygotowałem coś takiego, a wielu z Państwa tutaj też jest drugą kadencję. 

Zaczynaliśmy razem w 2014 roku. No i proszę sobie wyobrazić, jak wyglądały te pieniądze, 

które zostały nam pozostawione. To na 31 grudnia 2014 roku kapitału zasadniczego, 

zobowiązań z tytułu spłaty obligacji i tak dalej, mieliśmy do spłaty 11240203,86 zł. Ci Radni, 

którzy do dzisiaj tutaj pełnią te zaszczytne wydaje mi się zawsze funkcje, zdają sobie sprawę, 

że nigdy przez dwie kadencje nie zaciągaliśmy żadnego kredytu, żadnych zobowiązań. I 

spłaciliśmy 9440203,86 zł kapitału zasadniczego i odsetek 2703233,00 zł. Łącznie spłaciliśmy 

na przestrzeni tych 9 lat, 12143437,00 zł. I to są takie pieniądze, które rzeczywiście zostały, bo 

ja nie przypominam sobie, żeby jakiekolwiek pieniądze zostały. To jedna rzecz. Kolejna rzecz, 

do której chciałbym się odnieść. No mamy tutaj najmłodszego Radnego, Pana Jarka 

Kępińskiego. 7 marca będzie roczek, powinny strzelać korki od szampanów, powinniśmy 

świeczki już tu zdmuchnąć. Pozwoliłem sobie przeczytać Pana program, Panie Jarku… 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Przepraszam Panie Przewodniczący, jaki jest sens teraz pytań? 

To jest wie Pan kampania, jaki jest sens teraz do tej sesji? Pan jakieś tam robi sobie 

podsumowania byłych przeciwników, obecnych przeciwników, jaki to jest sens? Jaki to jest, 

nie wiem, związek? Ja mogę mieć program, moment, sekundę, Panie Burmistrzu. Momencik. 

Ja mogę mieć program jaki ja chcę. To jest program mój na przyszłą kampanię, a nie Pan teraz 

będzie podsumował każdego po kolei, że ten jest taki wygląda, ten ma takie poglądy. To jest 

program nasz na przyszłą, Pan też ma swój program, kandydaci pozostali mają własny. I na to 

przyjdzie czas. Kampania jest od tego, spotkania między kandydatami, a nie teraz Pan tutaj 

jakieś to robi, nie wiem, podsumowania na sesji. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale ja nie podsumowuję, tylko ja w wolnych 

wnioskach pytam, bo mam takie prawo. Ale Panie Radny, mam takie prawo. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Ale Pan teraz przez 9 lat (...) 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale Panie Radny, mam takie prawo. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Ale ja teraz zadaję Panu pytanie i proszę naprawdę wstrzymać 

się parę sekund. Przez 9 lat nie czytał Pan żadnych komentarzy na Facebooku, bo podobno był 

zakaz. Teraz się okazuje, że miesiąc przed jakimiś tam, nie wiem, wyborami Pan czyta ulicę 

Sportową. Żeromskiego Pan nigdy nie czytał, Ptasiej Pan nigdy nie czytał, Rolnej tak samo Pan 

nie czytał, nie było. A teraz raptem miesiąc przed wyborami Pan czyta wszystko. A wręcz 5 lat 
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temu zakaz był. Tutaj na przykład Pani Ania, tak, chciała, żeby wszystkie nasze, nie wiem, 

wiadomości, wszystko było na czas. Nie, nie wolno. A teraz Pan czyta wszystko. Jak to się 

dzieje? Proszę mi wytłumaczyć tylko odpowiedzi. Dlaczego teraz urząd może to robić i dlatego 

teraz każdy z was to czyta, a przez 5, czy 6 lat nie wolno było tego robić? 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale czego nie wolno było robić? Na każdej sesji 

Państwu czytałem sprawozdanie. Nie chcę się posuwać do tego, że będę zakładał farmę troli i 

będę zadawał pytania. Ja dzisiaj pytam publicznie. I jeżeli Państwo się ubiegają o stanowiska 

publiczne (...) 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Ale ja z Panem nie będę dyskutował. Ja nie kandyduję na 

Burmistrza jeszcze w tej kadencji. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale Pan nie musi. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Ale proszę się nie kłócić ze mną. Proszę się naprawdę nie 

szczypać z nami. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale Panie Radny, Pan nie musi odpowiadać na to 

pytanie. Tyle tylko, że jeżeli rzeczywiście członek Komisji Oświatowej sobie w programie 

zapisuje, że będzie zabiegał o tablice interaktywne. A wie Pan ile brakuje tablic w szkole nr 3? 

Jedna. A w szkole nr 5, dwie. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – A czytał Pan swój program? Mi tak samo się nie podoba 

[niesłyszalne]. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Jeszcze nie, ale jeszcze się nie ukazał. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Poprzedni. Pytam się czytał Pan?  

 

Radny Jerzy Ożdżyński – Panie Przewodniczący, ja bym bardzo prosił skończyć tą dyskusję, 

bo to jest okres wyborczy i to jest niepoważne. Panie Burmistrzu tak samo. Proszę to przerwać. 

Pan będzie sobie to, co zrobią, to jak określą, do czego, to mi się też nie podoba. Ja rozumiem 

wszystkie, prawda, sytuacje i tak dalej. Ja się za bardzo też w to nie włączam, ale już to Pan 

przesadził troszeczkę. Przepraszam bardzo za kolokwializm, ale tu już Pan bardzo przesadził. 

Proszę Pana, to czy ktoś startuje, czy ma jaki program, to nikt nikogo nie powinno interesować. 

To na pewno powinno interesować tylko i wyłącznie wyborców miasta. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale ja też jestem wyborcą. Mnie to interesuje. 

 

Radny Jerzy Ożdżyński – Więc proszę zakończyć ten temat. Proszę zakończyć naprawdę. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale szczerze mówiąc, pewne rzeczy, które (...) 
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Radny Jerzy Ożdżyński – Zróbmy sobie TVP. 

 

(wyłączono mikrofony na sali) 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski – Można? Szanowni Państwo, przykro 

mi, ale pierwszy raz od 6 lat, 5,5 został użyty ten przycisk. Naprawdę, bardzo mi przykro. No, 

nie spotykamy się tu po to, żeby się ze sobą kłócić.  Szanowni Państwo, czy ktoś jeszcze ma 

jakieś pytanie do Burmistrza, do pracowników urzędu? 

 

Radny Czesław Bykowski -  Ja do Pana Roberta Kapuścińskiego, Burmistrza inżyniera. Panie 

inżynierze, ja w sprawie ulicy Różyckiego. Rozmawialiśmy kiedyś tam o tym zakazie 

zatrzymania i postoju. No mam non stop telefony, nawet mogę powiedzieć od kogo, co, jak. 

Kiedyś rozmawialiśmy i tam Burmistrz mówił, że może będzie tam kiedyś remont chodników, 

czy coś. I może w tej chwili nie możemy tego postawić znaku, ale bym bardzo prosił, żeby Pan 

jakoś to dla tego społeczeństwa coś powiedział, konkretnie, kiedy, co, jak będzie w przyszłości, 

nie? No bo tam jest ciężko dojechać powiedzmy do przedszkola często, jest zmęczenie tych 

ludzi, stawiają na środku ulicy samochody. Bo muszą zaprowadzić dziecko do przedszkola i to 

jest właśnie takie udręczenie tego wszystkiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski – Bardzo dziękuję. Ja tu ewentualnie 

chciałbym poprzeć Pana Czesława. Dlatego że ulica Różyckiego do południa jest zapchana 

przez szkołę, przedszkole i tak dalej. A po południu właśnie od godziny 15.00 do godziny 20.00, 

nieraz 21.00 stoi sznur samochodów, który tam załatwia swoje potrzeby. 

 

Radny Dariusz Kamiński - To nie będzie kampania, bo nie startuję. Także Panie Burmistrzu, 

dwie może takie sprawy. Jedna, to może bardziej do Pana inżyniera. Prosiłbym, bo już kilka 

razy zwracałem uwagę, o postawienie jednak tego znaku z pierwszeństwem przejazdu, gdy 

wyjeżdża się z tej drogi Nad Mienią w stronę Ekologicznej. Tam był kiedyś znak i ukradli. Tak, 

ale dobrze, że z drugiej strony jest ustąp pierwszeństwa, dlatego samochody jadące się 

zatrzymują, no zwykle, bo z prawej strony, tak. Ale jakby była możliwość, to bym prosił. 

Chyba, że w ramach przebudowy, powiedzmy remontu ulicy Ekologicznej, który Pan Burmistrz 

zapowiadał, może będzie. A druga sprawa, już kiedyś mówiłem o tym. Sprawa tyczy 

samochodów, które stoją od ulicy Ekologicznej do szpitala, na dawnym trawniku. Ja wiem, że 

ludzie stoją tam, dlatego że nie płacą za parking, który jest przy szpitalu pusty. Ale to nie jest 

akurat mój problem. Ale może jak Pan Burmistrz będzie miał chwilę czasu albo Pan 

Wiceburmistrz zobaczyć, co jest między tymi samochodami. No przeraża to. Mało, że wszyscy 

rzucają, że to jest wina Dino, bo jest sklep. Pięknie, że jest sklep. No brakuje tam koszy, to jest 

jedyna rzecz. Ale ja kiedyś zwracałem uwagę nie za Burmistrza, a jeszcze za Panią 

[niezrozumiałe] i widzę, że [niezrozumiałe] tych koszy i tych koszy nie ma, ale to może będą. 

Ale chodzi mi o to, żeby w jakiś sposób wysprzątać ten teren. Tam jest mnóstwo, przy każdym 

drzewie są stosy butelek. Nie wiem, czy ktoś kupuje te małpki i rzuca, chociaż to takie ilości, 

to nie wiem. Czy ktoś po prostu, ci co przyjeżdżają, po wizycie w szpitalu sobie to wyrzucają. 

No jest masa. Nie chcę, żeby no walczyć powiedzmy z tymi ludźmi, bo one, te samochody nie 

stoją zgodnie z prawem. Gdyby to Policja czy Straż Miejska tam reagowała, to pewnie by nie 
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było tego. Ale chodzi mi o to, żeby wysprzątać troszeczkę ten teren, postawić może jakiś kosz 

gdzieś tam blisko Dino, żeby może te butelki tam wrzucać albo w ten sposób.  

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ja rozumiem, że Państwo chcemy mnie pozbawić 

pewnego prawa do swobodnej wypowiedzi i podsumowania. Ja tylko jednym zdaniem 

podsumuję to. To co dzisiaj przeczytałem i żebyście Państwo rzeczywiście uważnie słuchali, to 

jest wiele tych waszych projektów, które zgłosiliście na całe kolejne pięć lat. To są lampy na 

ulicy Ptasiej, na ulicy Bukowej. To są właśnie ulica Komunalna, którą Pan Radny. Jest wiele 

jeszcze innych tutaj pomysłów Państwa na to. Ulica Krótka przy ulicy Łącznej. I to, co Państwo 

sobie wymyślili, mając jakąś wizję rozwoju miasta, my to już robimy. 

 

Radny Jarosław Kępiński - Jeżeli chciałby Pan Burmistrz ze mną porozmawiać o moim 

programie wyborczym, to serdecznie zapraszam po sesji. Ponieważ sesja nie jest miejscem, 

żebym tutaj prowadził jakąś agitację wyborczą czy jakieś tam [niezrozumiałe]. Po sesji, jak 

najbardziej zapraszam Pana na kawę, możemy o tym porozmawiać. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ja z Panem chętnie wypiję kawę, ale Pan się w ogóle 

nie odzywał na żadnej sesji, jak sobie przypominam. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Mam pytanie w sprawie drogi, która tam jest, teraz ta nowo 

powstała przy Szkole Muzycznej. Zadałem Panu pytanie dwa miesiące temu. Złożone jest 

jakieś pismo do Starosty, czy jakieś rozmowy były prowadzone? Chodzi mi o te przejście. 

Odpowie mi ktoś z Panów Burmistrzów czy kampanię będziemy prowadzili w dalszym ciągu? 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Oczywiście, że Panu odpowiemy. Proszę złożyć na 

piśmie i Panu odpowiemy Panie Radny. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski – Uszczypliwości ciąg dalszy. Ja zadałem pytanie ustne i na 

pytanie ustne, żenada teraz się robi. Wie Pan co, Panie Burmistrzu, wytrzymał pan z nami 9,5 

roku. Tak jak Pan miał dobrze w tych dwóch radach, to nie miał żaden Burmistrz. Pan był 

żywym przykładem w poprzedniej kadencji, jak Pan się zachowywał. A my żeśmy z Panem 

chcieli pracować, współpracować i myślę, że to wychodziło bardzo dobrze. I szkoda, że nie 

może Pan jeszcze wytrzymać miesiąc czasu ciśnienia, spokojnie. To, że Pan wygra czy przegra, 

no to już jest Pana sprawa indywidualna. Nie jest to moja, czy kogokolwiek z nas. Ale 

uszczypliwości przez 9,5 roku, było jako tako między nami. A teraz został miesiąc, a Pan jakiś 

robi do każdego teraz tak wycieczki, że ten siedzi cicho, tamten się nie odzywa. Nie zawsze się 

na sesji można odzywać, bo to wystarczy przed sesją, tak. Komisję mamy od tego, żeby się 

spierać na komisjach. A jeżeli Pan chce takiej walki, jak Pan kiedyś toczył w poprzednich 

kadencjach, to jeszcze będzie jedna sesja i możemy to zrobić. Dlatego naprawdę wstrzymajmy 

nerwy, poczekajmy ten miesiąc, spotkajmy się może w tym samym składzie, podobnym 

składzie i będziemy dalej pracować.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski – Czy są jeszcze jakieś pytania? Ale 

już bez polityki. 
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Radny Zbigniew Janiszewski – Interesuje mnie droga, proszę mi odpowiedzieć, bo ja zadałem 

Panu pytanie dwa miesiące, czy trzy. Powiedział mi Pan, że na następnej sesji Pan mi odpowie. 

Czy było jakiekolwiek pismo złożone, czy było tylko ustnie? Ja tylko czekam, tak albo nie. 

 

Arkadiusz Świerski – Dyrektor Miejskiego Centrum Kulturalnego w Lipnie - Szanowni 

Państwo, muzyka łagodzi obyczaje, dlatego w imieniu swoim i Burmistrza mistrza Miasta 

Lipna, pozwolę sobie zaprosić mieszkańców, a uściślając przede wszystkim mieszkańców 

naszego miasta, na koncert z okazji Dnia Kobiet, który odbędzie się 8 marca o godzinie 17.00, 

w Kinie Nawojka. Koncert jest darmowy, darmowe wejściówki do odebrania w sekretariacie 

Miejskiego Centrum Kulturalnego w Lipnie. Artystą, który w tym dniu wystąpi, jest to tenor 

włoskiej narodowości Sergio Bettas, który wykona koncert pod tytułem Romantico. Jednak 

biorąc pod uwagę siłę mediów społecznościowych, gdzie promujemy nasze wydarzenia, 

informuję, że te bilety naprawdę w bardzo szybkim tempie nam się rozchodzą. Także jeżeli 

komuś zależy, zapraszamy do sekretariatu po odbiór takich wejściówek.  

 

Ad. pkt. 4 

Zamknięcie obrad 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski – stwierdził wyczerpanie porządku i 

dokonał zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady LX Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


